

Referat bestyrelsesmøde

Vedrørende:	Bestyrelsesmøde i Afdeling 35
Sted:	Fælleshuset Rønne 2
Dato:	23. august 2022 kl. 18.30
Deltagere:	<p><u>Bestyrelsen:</u></p> <p><u>Lone Nim</u> LM</p> <p><u>Hanne Sørensen</u> HS</p> <p><u>Michael Alstrup</u> Ma</p> <p><u>Kim Vad</u> KV Sygemeldt</p> <p><u>Mogens Dalsgaard</u> MD Referent</p> <p><u>Suppleanter</u></p> <p><u>Anette Frederiksen</u> AF Deltog ikke</p> <p><u>Brian Pedersen</u> BP</p>
Dagsorden:	<p>Pkt. 1: Godkendelse af sidste referat</p> <p>Pkt. 2: Siden sidst</p> <p>Pkt. 3: Status vedr. Ladestander</p> <p>Pkt. 4: Parkeringsvagt</p> <p>Pkt. 5: Status vedr. Best. medlemmernes ansvarsområde.</p> <p>Pkt. 6: Skovbrynet's FB side</p> <p>Pkt. 7: Eventuelt</p>
Pkt. 1:	<p>Godkendelse af sidste referat.</p> <p>Referat godkendt.</p>
Pkt. 2:	<p><u>Siden sidst:</u></p> <p>Der er lagt en brochure på 'Min Side' der hedder 'er din have fin' jeg havde aftalt at jeg gerne ville have drøftet den med bestyrelsen på næste best. møde men der må være sket en misforståelse, for dagen efter var den lagt op på siden.</p> <p><u>Henvendelse fra en beboer:</u></p> <p>Vi har haft en henvendelse på afdelings e mail adresse fra en beboer med spørgsmål og ønsker. MD har svaret personen personligt at hvis man har ønsker kan man altid stille det som forslag på afdelingsmødet. Spørgsmål har jeg besvaret efter bedste evne. Bestyrelsen har fået tilsendt mailen og svaret, hvilket beboeren er bekendt med.</p> <p>Taget til efterretning.</p>

	<p><u>Sten og skærver.</u> Der er i bestyrelsen talt om hvordan vi evt. kan hjælpe beboere med at komme af med skærver/sten fra forhaverne så de ikke selv skal fjerne dem ved fraflytning og køre dem på deponiet. Emnet tages op på bestyrelsesmøde i august. <u>Bilag A</u></p> <p>Svar: Bestyrelsen besluttede at tilbyde den mulighed at komme af med ral/skærver ovre på arealet på Bøgen imellem nr. 13 og 15 hvor de grønne folk alligevel har deres sække stående. Nærmere info følger. Bestyrelsen ønsker en nærmere definition af hvad der er ral og hvad der er skærver evt. med billede.</p> <p>Opsætning af havelåger: <u>Bilag B</u></p> <p>Svar: Bestyrelsen besluttede at stille forslag til tillæg til råderetten om at man må sætte havelåge op på næste afdelingsmøde da dette åbenbart hører ind under råderetten.</p>
<p>Pkt. 3:</p>	<p>Status vedr. Ladestander: Både Ewii og Nortec har vist interesse for at etablere ladestander . Nortec har vi ikke haft møde med. Vi afventer tilbagemelding fra Torben efter sommerferien. Svar: Iflg. Torben er leverandør af ladestander ikke til at komme i nærheden af pga. de høje El priser i øjeblikket. Taget til efterretning.</p>
<p>Pkt. 4:</p>	<p>Parkeringsvagt: Endnu et parkeringsselskab har meldt sig på banen så der skal aftales en dato for et møde efter sommerferien. Rene' er begyndt at male båse på parkeringspladserne. Nogle markeringer skal måske ændres.</p>
<p>Pkt. 5:</p>	<p>Status vedr. Best. medlemmernes ansvarsområde. Vaskeri: På appen viser at 2 maskiner er fri, hvad de ikke er. 5 min efter at maskinerne er færdige får man en besked på at vasken er færdig. Svar: Det er fordi Nortec og Miehe har problemer med 2 forskellige edb systemer.</p> <p>HS. Gardinerne i fælleshuset er designergardiner og over 30 år gamle og nogle er slidt i sømmene. HS har lavet en aftale med en der bor i Skovbrynet og har forstand på at reparerer den slags gardiner. Gardinerne bliver taget ned og vasket af HS og Hanne (min hustru). Derefter gås de efter i sømmene som bliver repareret og</p>

	<p>hænges op igen. Pris til syerske er ca. 4000 kr. HS og Hanne har ingen udgifter da afdelingen betaler for at vaske gardinerne. Er godkendt af Rie. Er udført.</p> <p>LM og MD aftaler et møde med Helle Fris fra ØsterBO vedr. vaskerier og fælleshus.</p> <p>Vores legepladser er gennemgået af en ekstern ekspert og der var enkelte bemærkninger. Disse legeredskaber laves eller udskiftes. Taget til efterretning.</p>
<p>Pkt. 6:</p>	<p>Skovbrynets FB side. Da vi ikke mere kan justere/redigere på vores FB side er der behov for en gennemgang for adfærd på siden så den bliver mere tidssvarende Der er pt. 230 medlemmer, det er 55 flere end for 2 år siden . MD laver et oplæg som skal godkendes af bestyrelsen.</p> <p>Svar. De foreslået regler er gennemgået af bestyrelsen og godkendt. De vil snarest blive indskrevet.</p>
<p>Pkt . 7:</p>	<p>Eventuel: Der er beboere der har oplyst at de har været udsat for at der ikke er flere ledige låger i NÆRBOKS så de har været henvist til anden udleveringssted. Dette er ikke tilfredsstillende, så MD tager kontakt til NÆRBOKS for evt. at få en boks mere.</p> <p>Svar: MD har efterfølgende haft kontakt til NÆRBOKS, der oplyser at i de sidste knap 12 måneder ikke har været fyldt bokse. Men til gengæld har der i samme periode været 20 pakker der ikke er blevet afhentet, så de er blevet flyttet til OK tanken.</p> <p>Der ønskes plexiglas udskiftet på skab på vaskepladsen.</p> <p>Spørgsmål/ønsker vedr. udvikling i ØsterBO Ingen bemærkninger.</p>
	<p>Afdelingsbestyrelsens E-mail adresse Oboafd35@bestyrmil.dk</p> <p>Skovbrynets FB side: Skovbrynet – Vejle Øst</p>